
 

 

 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 24 september 2024 
Tilstede: Asbjørn, Brigitta, Susanne, Irma, Marianne og Jane 

Afbud: Anette 

Dagsorden: 

1. Tilføjelser til Dagsorden   
2. Nyt fra formanden 
3. Generalforsamling 
4. Nyt fra Trænerudvalget 
5. Nyt fra konkurrenceudvalget 
6. Nyt fra Festudvalget 
7. Eventuelt 

 

1. Ingen tilføjelser til dagsordenen. 

 

2. Nyt fra formanden 

3 deltagere fra klubben var udtaget til Nordisk Mesterskab i Sverige, Anette Pejstrup og Mae i Spor, 

Michael og Dixi i spor og Hanne og Aggie i Skydd. Anette og Mae fik en flot 3 plads, den eneste placerede 

af danskerne individuelt.  

Anette har desuden fået kredspokalen i Nordisk Spor 

Derudover har Brigitta og Buffy har været til DM i B-klassen og Jane og Lui har været til DM i A-klassen.  

Kirsten var sød at komme til Grindsted og bære fanen til indmarchen. 

 

3. Generalforsamling 

Dato den 26. november kl. 19.30 

Asbjørn booker kulturhuset 

Susanne sender dato rundt til alle medlemmer – forslag skal indsendes senest den 5/11 til en i 

bestyrelsen. 

Brigitta, Irma og Susanne er på valg 

Suppleanterne Marianne og Anette er på valg årligt. 

 

4. Nyt fra trænerudvalget 

Alice indkalder til trænermøde i løbet af efteråret. 

 

5. Nyt fra Konkurrenceudvalget 

Der blev afholdt skydd konkurrence den 4/8, som gik rigtig godt. 

Planlægningen er klubkonkurrencen er godt i gang og afvikles sidste weekend i oktober. 

 

Langå civile Hundeførerforening 
Medlem af landsforeningen Danmarks civile Hundeførerforening 

 

Formand: Brigitta Golde, Vandmøllevej, 8920 Randers NV 

Tlf.: 8646 7005 / 2559 2810,  Mail. kelpie@skovfarmen.dk 

mailto:kelpie@skovfarmen.dk


6. Nyt fra Festudvalget 

Klubfesten er under planlægning.  

Susanne tager kontakt til udvalget, ang. Tilmelding på klubmodul, samt evt. opslag sendt ud til 

medlemmer. 

Asbjørn tjekker at jægernes klubhus er booket 

 

7. Eventuelt 

Der er en stolpe der er rådden på terrassen – Asbjørn kontakter tømmeren for at få den skiftet. 

 

Brigitta synes vi skal have et præmiepodie, hun laver en tegning til projektet. 

 

Irma der trænger til at blive klippet langs vejen på vejen ned til pladsen. Brigitta tager fat i Klaus om 

jægerne vil hjælpe med at fixe det. 

 

Irma har sagt ja til at gøre rent i klubhuset – men hun gør ikke rent på toilettet. 

 

Næste møde tirsdag den 5. november hos Irma 

Ref. Susanne 

 


